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Geachte lezer,

Al ruim een halve eeuw loop en fiets ik 
langs houtwallen in Drenthe. Planten 
die daar eerder gewoon waren zoals 
eikvarens, dalkruid en lelietjes der 
dalen zijn sterk afgenomen; zowel in 
als buiten Natura 2000 gebieden en 
vervangen door bramen en 
brandnetels. 

Jeugd beseft niet wat er verdwenen is.

De voorgestelde wet gaat niet ver genoeg.
 Ook lagere overheden moeten verplicht worden maatregelen te nemen die de 
stikstofemissies beperken, bijvoorbeeld;

Lagere overheden, gemeenten, provincies, waterschappen mogen geen vergunningen 
verlenen voor activiteiten die extra stikstofemissies veroorzaken op Natura 2000 gebieden of 
in de directe omgeving hiervan (500 m.) behalve wanneer er tevoren maatregelen genomen 
zijn die tenminste het dubbele van de te vergunnen hoeveelheid hebben verminderd;

Ook in andere wetten, zoals de Luchtvaartnota en de NOVI dient halvering van de huidige 
stikstofemissies binnen korte termijn (ten hoogste zes jaar) te worden opgenomen.
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